



سيتم تأجيل سداد الحد الأدنى
لبطاعتك الائتمانية بدءاً من شهر مارس
ولمدة ٦ أشهر، وذلك طبقاً للشروط
والأحكام المعمول بها.



Dear Valued Customer,

ALEXBANK postponed the due payments on your credit card for 6 months, starting March 2020. In addition to the following:

- For customers with instructions of partial deduction on outstanding balance: deferring direct debit of dues for 6 months starting March 2020 and reactivating the instructions at the end of said period, if you wish to settle outstanding dues to avoid interest calculation, you can make the payment through our ATMs, Internet & Mobile Banking or ALEXBANK branches.
- For customers with instructions of full deduction on outstanding balance: ALEXBANK will continue to direct debit the full outstanding amount.
- Waiving late payment fees and over-limit fees while the interest rate will continue to be calculated as per normal practice on your purchases and cash withdrawals during said period. After the end of the mentioned period you will be requested to pay the minimum payment which is 5% of your total outstanding balance.
- Adding the monthly payment of your installment programs (Purchases, Cash & Balance transfer) to your Monthly statement during the said period, noting that there will be no additional interest calculated due to postponement.

For More info, please contact us on 19033
Terms & Conditions Apply

عميلنا العزيز،

برجاء العلم بأنه تم تأجيل سداد الحد الأدنى لبطاعتك الائتمانية لمدة ٦ أشهر بداية من مارس ٢٠٢٠ بالإضافة الي التالي:

- بالنسبة للعملاء ذوي التعليمات المستديمة بالخصم الجزئي للمديونية: يتم إرجاء الخصم المباشر من الحساب الشخصي على ان يتم إعادة تفعيله تلقائياً بعد انتهاء فترة التأجيل. في حالة الرغبة في السداد لتجنب احتساب الفائدة يمكنك الإيداع من خلال ماكينات الصراف الآلي الخاصة بالبنك او عن طريق الانترنت والموبايل البنكي أو فروع مصرفنا.
- بالنسبة للعملاء ذوي التعليمات المستديمة بالخصم الكلي للمديونية: استمرار خصم مديونية البطاقة الائتمانية من الحساب الشخصي .
- تم الغاء غرامة التأخير في السداد وعمولة تجاوز الحد الائتماني لرصيد البطاقة، على ان يستمر احتساب الفائدة المطبقة بصوره طبيعية على المشتريات والسحب النقدي طوال فترة التأجيل. بعد انتهاء هذه الفترة يجب دفع الحد الأدنى للسداد وقدره ٥% من اجمالي المديونية.
- تم إضافة قيمة القسط الشهري لبرامج التقسيط (المشتريات والكاش وتحويل الرصيد) الي كشف حسابك الشهري حيث تم تأجيل سداه أيضاً مثل مبلغ الحد الأدنى المستحق عليكم، علماً بأنه لن يتم احتساب اي عوائد إضافية ناتجة عن التأجيل على مبلغ التقسيط خلال فترة التأجيل.

للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال ب ١٩٠٣٣
تطبق الشروط والأحكام

عالم حقيقي من الفرص



ALEXBANK | بنك الإسكندرية

19033

تطبيق الشروط والأحكام

YouTube ALEXBANK

WWW.ALEXBANK.COM

Bank of INTESA SANPAOLO